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HIERARCHIA ZADAŃ WG BURMISTRZA TOMASZA BĄKA
  

  

Oglądając na Info Kęty „uroczyste” otwarcie przez Burmistrza Tomasza Bąka,
zmodernizowanych gminnych dróg dojazdowych do gruntów rolnych w Sołectwach gminy Kęty
zrozumiałem, że kampania wyborcza została rozpoczęta.

      

  

  

Chciałbym przypomnieć, ze z 1 miliona złotych dodatkowo przeznaczonych w budżecie gminy
Kęty na rok 2013 na remont dróg gminnych, na terenie samego miasta Kęty zostanie
wyremontowany jedynie 292 m odcinek ul. Słonecznej. Pozostała kwota została
rozdysponowana przez Burmistrza Tomasza Bąka na remonty dróg w Sołectwach Nowa Wieś,
Witkowice, Łęki, Bulowice.

  

Nie twierdzę, że remonty dróg poza terenem miasta Kęty są nieistotne, lecz zastrzeżenia budzi
sam fakt podziału środków miedzy miasto Kęty, a Sołectwa. Co mają bowiem powiedzieć
mieszkańcy ul. Piastowskiej, Mieszka I, Bolesława Chrobrego i Królowej Jadwigi w Kętach,
którzy pomimo licznych starań i interwencji u Burmistrza Tomasza Bąka zostali pominięci przy
podziale środków finansowych na budowę dróg. Również Zarząd Starego Miasta i 10 Radnych
Rady Miejskiej w Kętach wnioskowało o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie
gminy Kęty na rok 2013 na realizację budowy w/w ulic. Jednak wniosek Zarządu dzielnicy
Starego Miasta i Radnych, którzy popierali tą inicjatywę, został odrzucony przez Burmistrza
Tomasza Bąka. Za odrzuceniem tego wniosku byli również Radni Starego Miasta, tj. Radny
Ludwik Furtak i Radny Eugeniusz Zawadzki.
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Na budowę ul. Piastowskiej, Mieszka I, Bolesława Chrobrego i Królowej Jadwigi w Kętach
zostały już częściowo poniesione nakłady finansowe z budżetu gminy Kęty, mianowicie na
przygotowanie projektów wykonawczych budowy ulic wraz z pozwoleniem na budowę. Zarówno
projekty jak i pozwolenie na budowę są dokumentami terminowymi. W związku z tym
niezrealizowanie tych projektów w określonych terminach spowoduje, ze przestaną one
obowiązywać, a gmina Kęty będzie musiała ponownie wydać środki finansowe na wykonanie
kolejnych, nowych już projektów.

  

Jednak nadzieją dla mieszkańców tych ulic, są przyszłoroczne wybory na Burmistrza i na
pewno pan Tomasz Bąk przypomni sobie o tamtych drogach i ich mieszkańcach, czego
Państwu gorąco życzę.

Radny Rady Miejskiej
 Wiesław Gawęda
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